
مجمع انتخاباتي با پافشاري وزارت برگزار شد!
دادگر سکاندار جديد تيراندازي 

علي دادگر به عنوان رئيس جديد فدراس��يون تيراندازي انتخاب ش��د. 
اتنخابات پرحاشيه اين فدراسيون روز گذشته در حالي بدون حضور نماينده 
کميته ملي المپيک برگزار شد که هنوز تکليف نامه عدالت اداري و ابلاغ 
يا عدم ابلاغ آن به وزارت ورزش معلوم نش��ده است. در مجمع انتخاباتي 
تيراندازي دادگر 23 رأي از 39 رأي را کس��ب کرد، باران چشمه 15 رأي 
آورد و حسين زکي زاده نيز تنها يک رأي داشت. پيش از اين مهدي هاشمي 
در مجمع انتخاباتي به عنوان رئيس فدراسيون تيراندازي شناخته شده بود، 
اما شکايت برخي مخالفانش سبب شد ديوان عدالت اداري هاشمي را به 
دليل دوشغله بودن برکنار کند و رأي به برگزاري مجدد انتخابات دهد. دو 
روز پيش يکي از خبرگزاري ها نامه اي منتسب به ديوان عدالت اداري مبني 
بر تأييد رياست مهدي هاشمي بر فدراسيون تيراندازي را منتشر کرد، اما 

وزارتي ها مدعي  هستند هيچ حکمي به آنها ابلاغ نشده است!
   به اميد روزهاي خوب

مسعود سلطاني فر، وزير ورزش نيز با توجه به حساسيت موضوع، شخصاً 
در انتخابات فدراس��يون تيراندازي حاضر بود. سلطاني فر ابراز اميدواري 
کرد مشکلات اين رشته هرچه زودتر به پايان برسد: »تا الان بحث رقابت 
بوده و از الان بايد رفاقت ها آغاز شود. اميدوارم اين فدراسيون بعد از فراز 
و نشيب هايي که داشت، از اختلافات نجات يابد و بحث توسعه تيراندازي 
دنبال شود. با توجه به ظرفيت هايي که بين اقشار مختلف مردم وجود دارد، 
وضع مان بايد از لحاظ مدال آوري خيلي بهتر باشد. به هر حال از 45 مدال 
تيراندازي المپيک نتوانسته ايم حتي يک مدال برنز بگيريم. فکر مي کنم 
با خلاص شدن فدراسيون از اختلاف و کشمکش حتماً دوستان تلاش 
مي کنند در تيراندازي هم افتخارآفريني کنيم و در بازي هاي آس��يايي 
درخشش داشته باشد. انتظار ما از دادگر ويژه اس��ت. شما راه سختي را 
پيش رو داريد، چراکه شرايط با مطالبه ما و مردم فاصله دارد. همچنين بايد 
فدراسيون در بخش بانوان رسيدگي بيشتري داشته باشد. بانوان در اين 
رشته هيچ مشکلي از نظر حضور در رقابت هاي بين المللي همچون آسيايي 

و جهاني ندارند. بايد نکاتي باشد که جدي به آن پرداخته شود.«
   حکم جديدي ابلاغ نشده!

محمدرضا داورزني، مع��اون وزير ورزش ديروز رياس��ت مجمع انتخاباتي 
فدراسيون تيراندازي را برعهده داش��ت. عدم اجراي دستور ديوان عدالت 
اداري و غيرقانوني بودن انتخابات فدراسيون تيراندازي موضوع مهمي بود که 
داورزني به شدت آن را تکذيب کرد: »حکم جديدي از سوي نهادهاي قضايي 
به وزارت ورزش و کميته ملي المپيک و فدراسيون ابلاغ رسمي نشده است. 
سال گذشته حکمي در مورد تيراندازي ابلاغ ش��د که وزارت ورزش مدتي 
آن را نگه داشت، اما رئيس فدراسيون با پيگيري هاي مقام قضايي و شعبه 
اجراي احکام مجبور شد قانون را رعايت کند. حتي اگر از اين پس نيز ابلاغ 
شود مجمع فوق العاده براي آن تصميم خواهد گرفت. روح حاکم بر مجامع، 
روح بروکراسي است. ما به رأي مجمع احترام مي گذاريم. وظيفه ما برگزاري 
مجامع در مهلت قانوني آن است و به عنوان متولي اين کار را دنبال مي کنيم. 
نمي توانستيم منتظر بمانيم که چه تصميمي در آينده گرفته مي شود و آيا 
حکمي ابلاغ مي شود يا نه و مجمع را برگزار نکنيم. مهدي هاشمي از نيروهاي 
خوب اين کشور است. زحمت زيادي را براي ورزش کشور کشيده است، اما 
چيزي که اتفاق افتاد، قانوني بود و بعد از اين هم هر اتفاقي بيفتد قانوني خواهد 
بود. براي وزارت فرقي نداشت چه کسي رئيس فدراسيون شود. اگر هاشمي 
هم بين کانديداها بود، شرکت مي کرد و مي توانست رئيس شود. هر فردي که 
از لحاظ موانع قانوني مشکلي نداشته باشد، مي تواند کانديدا باشد و رأي مجمع 
را بگيرد. هاشمي هر اقدامي که فکر مي کند لازم است مي تواند انجام دهد، اما 

ما در نهايت نظر مجمع فوق العاده را اجرا خواهيم کرد.«
   پيش به سوي المپيک 2020

علي دادگر، رئيس جديد فدراسيون تيراندازي پس از انتخابش به اين سمت 
بزرگ ترين هدف خود را کسب مدال در المپيک توکيو عنوان کرد: »تا به 
امروز ما در المپيک مدال نداشتيم و يکي از آرزوهايم اين است که با کمک 
اعضاي مجمع براي کسب اين مدال تلاش کنيم. دو سال پيش ما يک طرف 
گود بوديم و دوس��تان طرف ديگر آن، اما در حال  حاضر همه در کنار هم 
هستيم و بايد براي پيشرفت تيراندازي تلاش مي کنيم. با برگزاري مجمع نيز 
تمام مسائل به پايان رسيد. بالاترين مرجع، مجمع فدراسيون است. ما نياز 
به همدلي داريم نه کشمکش. از هاشمي و ديگر همکاران که در فدراسيون 
تيراندازي زحمت کش��يده اند، تش��کر مي کنم. در نظر دارم بدهي هاي 
فدراسيون را بپردازم و به جايي برس��انم که دخل و خرج به هم بخورد. نه 
اينکه هر سال 2 ميليارد به بدهي ها اضافه شود. من به دنبال اين هستم که 

سروسامان و جهش خوبي را در دوران کوتاه مدتي داشته باشيم.«

برگزاري دربي در آلمان معني ندارد!
پرسپوليس و استقلال دو تيم بزرگ فوتبال 
ايران هستند و در آسيا نيز دو تيم شناخته 
شده به حساب مي آيند. شايد در فوتبال اروپا 
دو تيم مطرح در کشوري ديگر به مصاف هم 
بروند، اما در اين باره بايد به يک نکته مهم 
توجه داش��ت و آن هم بحث هوادار است. 
تيم هاي شناخته شده اي چون بايرن مونيخ 
در شهرها و کشورهاي مختلف طرفداران 
خاص خود را دارند، اما آيا پرس��پوليس و 
اس��تقلال نيز درخارج از ايران و به غير از ه��واداران مقيم خارج طرفدار 
ديگري هم دارند؟ در صورتي که دربي قبل از شروع فصل در آلمان برگزار 
ش��ود، ايراني هايي که در نزديکي محل برگزاري بازي زندگي مي کنند، 
شايد براي تماشا به استاديوم بروند، ولي غير از ايراني ها کسي براي تماشاي 
بازي به ورزشگاه نخواهد رفت. همين مسئله مشکلاتي براي هر دو تيم 
ايجاد خواهد کرد. هواداران در دربي ها نقش مهمي را ايفا مي کنند و حتي 
مي توان ادعا کرد که طرفداران در عملکرد تيم شان نيز تأثير بسزايي دارند. 
در واقع دربي تهران وابسته به حضور تماشاگران است موضوعي که انگار 
اسپانسر مشترک اهميتي براي آن قائل نيست. از سوي ديگر اينکه کسي 
توجهي به نفوذ اسپانسر نمي کند. شايد اسپانسر مشترک سرخابي ها به فکر 
تبليغ براي خود باشد، اما نبايد فراموش کرد که اين بازي براي پرسپوليس 
و استقلال حيثيتي به حساب مي آيد. بايد ديد که برگزاري چنين بازي در 
قرارداد سرخابي ها با اسپانسر مورد نظر درج شده يا نه. در صورتي که درج 
شده باشد اين حق اسپانسر محسوب مي شود، ولي مديران دو تيم بايد در 
مورد اين قضيه پاسخگو باشند. در صورتي که برگزاري دربي در آلمان اصلًا 
معني ندارد و هيچ بار فني نيز براي پرسپوليس و استقلال قبل از شروع 
فصل نخواهد داشت. حساسيت دربي همواره بالا بوده و هر نتيجه اي که 
حاصل شود مردم در مورد آن قضاوت مي کنند. به علاوه اينکه مگر فوتبال 
ايران تقويم ندارد که اسپانسر هر زماني دلش مي خواهد دربي برگزار کند؟ 
مگر آنها نمي دانند پرسپوليس سوپرجام را در پيش دارد. اگر از تقويم خبر 

دارند و بازي برگزار مي کنند حتماً اسپانسر زورش زياد است!

مخالفت وزير با كميته مبارزه با فساد در فوتبال!
در حالي که پرونده فساد در فوتبال در 
مجلس خاک مي خورد، وزير ورزش در 
اقدامي عجي��ب و قابل تأم��ل برخلاف 
نظر افکار عمومي و ه��واداران فوتبال، 
با تش��کيل کميت��ه مبارزه با فس��اد در 
فوتبال مخالفت کرد. وزير ورزش ضمن 
مخالفت با تشکيل کميته مبارزه با فساد در فوتبال گفت: »نه 
اينکه مسائل پشت پرده، فس��اد و زد و بند در اين ورزش وجود 
ندارد، اما بايد توجه داشت کل گردش مالي فوتبال در ليگ برتر 
و دسته يک 500 تا 600 ميليارد تومان است که اگر 20 درصد 
آن را آغش��ته به فس��اد بدانيم مبلغي حدود 70 تا 80 ميليارد 
تومان مي باشد، اگرچه 70 تا 80 ريال هم نبايد باشد و به شدت 

به اين موضوع حساس هستم.«

 انتخابات تيراندازي
 تکميل پازل بي قانوني در وزارت ورزش

ابهام در سرنوشت انتخاب رئيس فدراسيون تيراندازي در روزهايي که 
ورزش کشور به شدت زير ذره بين کميته بين المللي المپيک به خاطر 
اصلاح اساسنامه فدراسيون هاست، نشان از آن دارد که وزارت نشينان 

ورزش به هيچ عنوان شرايط حساس پيش رو را درک نمي کنند.
ديروز و با مشخص ش��دن رئيس فدراسيون تيراندازي در مجمعي که 
اصل برگزاري آن  هنوز زير سؤال است، معلوم شد وزارت ورزش براي 
به کرسي نشاندن گزينه مورد نظر خود حتي حاضر است به راحتي به 
استقبال تعليق ورزش برود. ابهام در برگزاري انتخابات ديروز به حدي 
بالاست که هنوز کسي به درستي نمي داند وضعيت تيراندازي به عنوان 
يکي از رشته هاي مدال آور ورزش کشور در رقابت هاي المپيک، جهاني 
و آسيايي به چه صورت است. در اين ميان سکوت ديوان عدالت اداري 
در قبال حکمي که تصوير آن بعدازظهر هجدهم تير ماه در خبرگزاري ها 
منتشر شد و حکايت از به رسميت شناختن مهدي هاشمي به عنوان 

رئيس فدراسيون تيراندازي داشت بر ابهامات افزوده است.
از همه جالب تر اينکه فدراسيون بين المللي تيراندازي نيز هنوز هاشمي 
را به عنوان رئيس فدراسيون تيراندازي ايران به رسميت مي شناسد و با 
اين وضع معرفي نفر جديد باعث حساسيت بيشتر فدراسيون جهاني و 
کميته بين المللي المپيک روي وضعيت ورزش ايران و دخالت مستقيم 
دولت در امور فدراسيون ها مي شود. اتفاقي که به قول مسئولان بلندپايه 
ورزش مسئله  اي تکراري است و جاي نگراني در مورد آن وجود ندارد، اما 
واقعيت اين است که هرچند اين مسئله موضوعي مربوط به چهار، پنج 
سال گذشته است، اما واقعاً  جاي نگراني دارد، به خصوص اينکه رئيس 
و دبير سابق فدراس��يون تيراندازي به صراحت عنوان کرده اند مراتب 
اعتراض خود را به فدراسيون جهاني اعلام مي کنند و خب نتيجه اين 

اقدام به خودي خود مشخص است.
حقيقت اي��ن اس��ت ک��ه وزارت ورزش مي خواه��د در ريزترين امور 
فدراسيون ها دخالت داشته باش��د، نوع برخورد مس��ئولان وزارت در 
همين داستان فدراسيون تيراندازي مؤيد اين نکته است. وزارت نشينان 
از شخص وزير گرفته تا معاونان او مي توانستند به راحتي براي جلوگيري 
از بروز اين همه ابهام با يک استعلام ساده از ديوان عدالت اداري صحت 
و سقم نامه و حکمي که منتشر شده و مهدي هاشمي را به عنوان رئيس 
فدراسيون تيراندازي معرفي مي کند، جويا شوند به اين ترتيب تکليف 
روشن مي شد، هرچند که اتفاقات رخ داده نشان از آن دارد که وزارت براي 
به کرسي نشاندن گزينه مورد نظر خود حتي در غياب نماينده کميته 

ملي المپيک و نماينده سازمان بازرسي انتخابات را برگزار مي کند.
به اين ترتيب حاشيه هاي دوسالانه تيراندازي حالا با وضعيتي جدي تر 
ادامه پيدا مي کند، وضعيتي که شايد ادامه آن به ضرر کل ورزش کشور 
باشد. تعليق ورزش کشور از سوي مجامع بين المللي اتفاقي است که 
ش��ايد خيلي زودتر از آنچه تصورش را داريم، رخ دهد. ديروز کش��تي 
و امروز تيراندازي و ف��ردا...  تکميل پازل بي قانون��ي و دخالت در امور 
فدراس��يون ها از س��وي وزارت ورزش اين اتفاق را تسريع مي کند که 
در اين صورت يک��ي از ميدان هاي قدرت نمايي اي��ران در عرصه هاي 
بين المللي به راحتي آب خوردن و تنها به واسطه زياده خواهي مسئولان 

وزارت ورزش از دست خواهد رفت.

در حالي که هن�وز برگزاري دربي اس�تقلال و 
پرس�پوليس در آلم�ان قطع�ي نش�ده، خبر 
مي رس�د که قرار اس�ت اين دو تي�م به فاصله 
چند روز از بازي ش�ان در آلمان، در هلند هم با 
هم بازي کنند، خبري که سبب شده تا شايعه 
کناره گيري پرس�پوليس از بازي سوپرجام که 
قرار اس�ت 30تير برگزار ش�ود، هر چند  گفته 
مي ش�ود در صورت عدم  برگ�زاري دربي در 
اروپا، دو تيم در تهران با هم بازي خواهند کرد.

حاشيه هاي دربي استقلال و پرسپوليس در خارج 
از کش��ور ادامه دارد، اتفاقي که قرار است براي 
اولين بار رخ دهد اما آن قدر خبرهاي ضد و نقيض 
درباره برگزاري اين مسابقه در اين مدت منتشر 
ش��ده که خيلي ها با ترديد به عملي ش��دن اين 
بازي هيجان انگيز در آن سوي آب نگاه مي کنند. 

   درآمدزايي و بس!
 با ابتکار اسپانسر مشترک استقلال و پرسپوليس و 
براي درآمدزايي، اوايل تير ماه بود که خبر انجام بازي 
استقلال و پرسپوليس در کشور آلمان رسانه اي شد 

و طبق برنامه قرار است دو تيم 25 تيم در ورزشگاه 
شهر بيله فلد با هم بازي کنند. اگرچه برخي عنوان 
مي کنند که برانکو و منصوريان مخالف برگزاري 
اين بازي هس��تند، اما به گفته مسئولان دو تيم، 
آنها با تصميم اسپانسر به دنبال درآمدزايي هستند 
و نه آبي ها و ن��ه قرمزها در اي��ن زمينه مخالفتي 
ندارند. در اين زمينه پن��دار توفيقي دبير هيئت 
مديره استقلال و مس��ئول کميته نقل و انتقالات 
آبي ها ديروز به خبرگزاري تسنيم گفت: » در ايران 
پول تبليغات محيطي را به باش��گاه ها مي دهند؟ 
حق پخش را پرداخت مي کنن��د؟ همه تيم ها با 
استقلال و پرسپوليس مفت و مجاني بازي مي کنند 
و ديدارهاي شان پخش زنده مي شود و سازمان ليگ 
هم بليت فروشي را در اختيار دارد. بنابراين گفتيم 
جايي برويم که درآمد کس��ب کرده و پولي براي 

شروع فصل داشته باشيم.«
   بازگشت به بيله فلد

 هرچند محل برگزاري اين مسابقه چند بار تغيير 
کرد و ابتدا قرار بود بازي در دوس��لدورف باش��د و 

س��پس به بيله فلد رفت و به يک باره اعلام شد که 
کلن، مکان برگزاري بازي خواهد بود و حالا باز خبر 
مي رسد که بيله فلد قرار است ميزبان بازي باشد و 

دو تيم روز 25 تير ماه با هم روبه رو خواهند شد. 
در اين بي��ن موافقت هاي لازمه هم اخذ ش��ده 
به طوري که ش��هرداري ش��هر بيله فل��د آلمان 
و همچني��ن پليس اين ش��هر، س��فارت آلمان، 
فدراسيون فوتبال کش��ورمان و وزارت ورزش و 
جوانان موافقت هاي خود را ب��راي برگزاري اين 
بازي اعلام کرده اند، ام��ا در اين بين تنها چيزي 
که تا اين لحظه برگ��زاري بازي را قطعي نکرده، 
موضوع موافقت يا عدم موافق��ت پليس فدرال 
آلمان اس��ت؛ چراکه در چند وقت اخير در شهر 
هامبورگ آلمان ب��ه دلي��ل تظاهرات هايي که 
انجام شده اوضاع امنيتي اين شهر خيلي مناسب 
نيس��ت و به همين دليل پليس ف��درال تمرکز 
زيادي روي تحرکات اين ش��هر دارد. مردم شهر 
هامبورگ در اعتراض برگزاري جلسه جي 20 در 
اين شهر تظاهرات کردند که اين موضوع مشکل 

اصلي در برگزاري يا عدم برگزاري دربي 85 در 
آلمان ايجاد کرده است. 

   دربي دوم در آمستردام؟
در حالي که هنوز برگزاري بازي 25 تير استقلال 
و پرس��پوليس به رغم آغاز بليت فروش��ي با اما و 
اگرهاي زيادي همراه است، گفته مي شود اسپانسر 
به دنبال برگزاري بازي دوم سرخابي ها در هلند 
است، مسابقه اي که قرار است به فاصله چند روز از 
دربي دو تيم در آلمان برگزار شود. تاريخ برگزاري 
دربي احتمالي در آمستردام 30تيرماه اعلام شده 
است، گفته مي ش��ود با توجه به جمعيت بالاي 
ايرانيان س��اکن هلند، اين تصميم گرفته شده تا 
سود بيش��تري با توجه به برنامه اسپانسر نصيب 
دو تيم شود. اگر هماهنگي هاي لازم انجام شود، 
دو تيم بلافاصله پس از ب��ازي در بيله فلد، راهي 
آمستردام مي ش��وند تا دربي هش��تاد و ششم را 
برگزار کنند و در غير اين صورت پس از بازي روز 

25 تير به تهران باز خواهند گشت. 
   احتمال لغو سوپرجام

نکته قابل تأم��ل همزماني دربي دوم اس��تقلال 
و پرس��پوليس در اروپا، با بازي س��وپرجام کشور 
اس��ت، جايي که پرس��پوليس بايد روز 30 تير به 
مصاف نفت تهران برود. همين مسئله سبب شده 
تا برگزاري دربي دوم سرخابي ها، بازي سوپرجام را 
تحت الشعاع قرار دهد و شايعه لغو آن را سر زبان ها 
بيندازد. احتمال لغو سوپرجام با واکنش سازمان 
ليگ روبه رو شده و گفته مي شود جريمه سنگيني 
در انتظار پرسپوليس در صورت عدم حضور در اين 
بازي خواهد بود. در همين زمينه س��عيد فتاحي، 
رئيس کميته مسابقات سازمان ليگ در گفت و گو با 
باشگاه خبرنگاران جوان گفت: »صددرصد مخالف 
برگزاري ديدار استقلال و پرس��پوليس در هلند 
هستيم. حامي مالي اگر اصرار به برگزاري اين بازي 
دارد، مي تواند ليگ جداگانه اي را براي اين دو تيم 
در نظر بگيرد و يک هفته در ميان دربي برگزار کند. 
طبق تقويم ليگ برتر پرس��پوليس موظف است 

30تير در سوپرجام به ميدان برود.«
   اروپا نشد در تهران بازي مي کنند!

همه اين خبرها در شرايطي است که عصر ديروز 
يکي از خبرگزاري ها خب��ر داد در صورت فراهم 
نشدن شرايط برگزاري دربي در اروپا، استقلال 
و پرس��پوليس هفته آينده در تهران با هم بازي 
خواهند کرد تا بدين وس��يله رؤياي اولين دربي 

خارج از کشور هم نقش بر آب شود.
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  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

نقطه قوت مان، نقطه ضعف مان شد!
تيم بسکتبال جوانان ايران در حالي به کار 
خود در رقابت هاي قهرماني جهان پايان داد 
که از مجموع هفت ديدار، تنها در يک بازي 
صاحب برتري شد. نتايجي که با انتقادهاي 
فراوان مواجه شد، اما نوري،  سرمربي اين 
تيم در واکنش ب��ه آن مي گويد: »آيا يک 
قران به ما دادند که حالا دو زار مي خواهند؟ 
بازيکنان تيمي که قهرمان آسيا بود را به حال خود رها کردند و فقط 
20 روز مانده به مسابقات براي آنها اردوي تمريني و يک سفر خارجي 
گذاشتند. حالا سؤال من از شما اين است که آيا اين بازيکنان با اين 
برنامه آماده سازي بايد چگونه کار مي کردند؟ چه انتظاري از آنها وجود 
داشت؟ به خاطر اين شرايط بازيکناني که در مسابقات سال گذشته 

نقطه قوت تيم من بود، در اين رقابت ها شدند نقطه ضعف تيم!«

  AFC: دايي بالاتر از پله، مسي و رونالدو
سايت کنفدراس��يون فوتبال آسيا روز 
گذشته طي گزارشي ويژه به علي دايي 
پرداخت و از او به عنوان يکي از ستاره هاي 
قاره آس��يا نام برد: »تنها بازيکني که در 
دنياي فوتبال بيش از 100 گل با پيراهن 
تيم  ملي کش��ورش زده و در اين زمينه 
بالاتر از ستاره هايي چون پله، فرانس پوشکاش، مسي و رونالدو 
قرار دارد، کسي نيست جز دايي که در 149 بازي ملي 109 گل 
زده است. دايي سال 2003 به رکورد بي نظير 85 گل ملي رسيد 
و يک سال بعد سه بار ديگر در جام ملت هاي 2004 گلزني کرد 
تا رک��ورد 14 گل در رقابت هاي جام ملت هاي آس��يا را که هيچ 
بازيکني به آن نرسيده را به نام خود ثبت کند. او همچنين 2004 

به عنوان نخستين بازيکن100 گله رکورد زد.«

حسن روشن

 کارشناس فوتبال

سند ۲۰۳۰ به ورزش رسيد
وزير ورزش و جوانان ايران به اجلاس��ي که قرار اس��ت خروجي آن در 
راستاي سند 2030 باشد، دعوت شد. به گزارش تسنيم، خبرهاي رسيده 
حکايت از آن دارد که قرار اس��ت از تاريخ 22 تا 24 تير ماه سال جاري 
ششمين کنفرانس بين المللي وزرا و مقامات مسئول ارشد ورزش جهان 
در شهر کازان روسيه برگزار شود. براي حضور در اين اجلاس از مسعود 
سلطاني فر، وزير ورزش و جوانان ايران نيز دعوت به عمل آمده است و 
يکي از عناويني که به عنوان دستاورد اصلي مدنظر برگزارکنندگان اين 
اجلاس قرار دارد »تبيين حوزه ها و چگونگي کمک ورزش براي حصول 
اهداف سند 2030« است. بايد ديد مس��عود سلطاني فر به عنوان وزير 

ورزش کشورمان در اين اجلاس شرکت خواهد کرد يا خير. 
-------------------------------------------------------------

اول راه هستم
حسن يزداني، مرد طلايي کشتي ايران در المپيک ريو مي گويد تمام سعي 
خود را براي  موفقيت در رقابت هاي جهاني پاريس به کار مي گيرد. يزداني 
گفت: »رقابت هاي انتخابي تمام شد، نتيجه اش هم به تاريخ پيوست. من 

حالا اول راه هستم و بايد به مسابقات آينده فکر کنم.«
------------------------------------------------------------

عربستان مستحق رسيدن به جام جهاني نيست
سعيد العويران، بازيکن سابق تيم ملي فوتبال عربستان با انتقاد شديد از وضعيت 
و نتايج تيم ملي اين کشور، سعودي ها را مستحق صعود به جام جهاني 2018 
ندانست. العويران گفت: »عربستان فقط مقابل عراق، تايلند و امارات پيروز شده در 
حالي که رقيب اصلي ما ژاپن و استراليا هستند، دو حريفي که نتايج مصيبت باري 

را مقابل آنها داشته ايم و با اين وضعيت بهتر است به روسيه نرويم.«
------------------------------------------------------------

اتحاد سرخابي ها براي گرفتن حق پخش
مديران عامل باشگاه هاي پرسپولس و اس��تقلال بعد از نشستي که با 
مهدي تاج، رئيس فدراسيون فوتبال داشتند در اظهارنظرهايي مشابه 
خواستار دريافت حق پخش تلويزيوني مس��ابقات تيم هايشان شدند. 
طاهري، مديرعامل پرسپوليس گفت: »حق پخش، حق ماست و نبايد 
از آن به سادگي بگذريم، اگر طي روزهاي آينده اين مسئله قطعي نشود 
مطمئناً پخش مسابقات با مشکل روبه رو مي شود.« افتخاري، مديرعامل 
استقلال هم عنوان کرد: »سياس��ت فوتبال همکاري با صداوسيما، اما 
چنانچه در خصوص حق پخش به توافق نرسيم چاره اي نداريم جز اينکه 

مانع پخش تلويزيوني رقابت ها شويم.«

شيوا نوروزي

فريدون حسن

در حالي که گفته مي شود استقلال و پرسپوليس علاوه بر آلمان در هلند نيز بازي مي کنند، شايد اين مسابقه در ورزشگاه آزادي برگزار شود! 

بازي سرخابي ها با اسم شهرهاي فرنگي!

وزير بهداشت بر بالين كيميا
کيميا عليزاده بعد از کسب مدال نقره رقابت هاي قهرماني آسيا ناگهان 
تبديل به سوژه  اول رسانه هاي ورزشي شد، نه به جهت مدال ارزشمند 
نقره  آسيا و نه به آن جهت که درخشش در المپيک را تکميل کرد،  بلکه به 
لحاظ بستري شدن در بيمارستان براي مصدوميت و يک بيماري خاص. 
ش��رايطي که خيلي ها را نگران کرد از جمله قاضي زاده هاش��مي، وزير 
بهداشت که ديروز براي عيادت از بانوي تکواندوي ايران به همراه تيمي 
از اساتيد پزشکي راهي بيمارستان شد و با عليزاده ديدار کرد. شنيده ها 
حاکي از آن است که عليزاده به زودي مرخص مي شود و ما اميدواريم که 

بانوي افتخارآفرين ايران با قدرت به ميدان بازگردد.

تيم ملي اميد ايران، مس��ابقات واليبال     گزارش
قهرماني آسيا را در پيش دارد. رقابت هايي 
که تيم واليبال بزرگسالان ايران تاکنون شش مدال و سه طلا از آن به 
دست آورده است. اين بار اما فدراسيون تصميم گرفته است تا تيم زير 23 
سال ايران را روانه نوزدهمين دوره رقابت هاي واليبال مردان آسيا کند. 
رقابت هايي که از دوم مرداد با حضور 16 تيم و به ميزباني اندونزي برگزار 
مي شود و شاگردان سيچلو بايد در روزهاي دوم،  سوم و چهارم مرداد به 
ترتيب به مصاف عراق، پاکس��تان و چين تايپه بروند و مرد آرژانتيني 
نيمکت تيم اميد ايران معتقد است، اگرچه تيمش کار سختي در پيش رو 
دارد، اما يارانش تشنه پيروزي هستند و جز به موفقيت نمي انديشند: 
»سختي هاي راه را مي دانيم. بدون شک هيچ مسابقه اي آسان نيست اما 
تلاش مي کنيم تا در مرحله نخست به جمع هشت تيم برتر آسيا راه پيدا 
کنيم. از هدف و عملکرد تيمم رضايت کامل را دارم. هدف ما پيشرفت 

روزانه است که در حال انجام آن هستيم. مسابقات قهرماني آسيا فرصت 
خوبي براي کسب تجربه است، چراکه ما بازيکنان کم سن و سالي داريم 
که آينده واليبال ايران هستند و مي توانند با توجه به تصميم فدراسيون 

براي حضور در بازي هاي آسيايي به جاي بزرگسالان، تجربه خوبي به 
دست آورند. بازيکنان ما جنگنده و تشنه پيروزي هستند، ولي اگر در 
مسابقات قهرماني بزرگسالان آسيا به آنها فشار بياوريم که حتماً به عنوان 
قهرماني برس��ند قطعاً اذيت مي ش��وند. خصوصاً اينکه يک ماه ديگر 
مسابقات جهاني مصر را پيش رو داريم که براي واليبال ايران بسيار مهم 
اس��ت. بازيکنانم تمام تلاش خود را مي کنند، ولي هدف اول ما کسب 
تجربه براي ملحق شدن به تيم بزرگسالان است. البته براي اين بازي ها 
مي توانيم از جواد معنوي نژاد هم استفاده کنيم. قبل از ليگ جهاني با 
سرمربي تيم ملي صحبت کردم و او قول داد اين بازيکن را در اختيار ما 
بگذارد اما به رغم اينکه ج��واد نياز به بازي ک��ردن دارد، اولويت با تيم 
بزرگسالان است و بايد ديد فدراسيون در مورد او چه تصميمي مي گيرد. 
در هر صورت اما اميدواريم با دست پر به کشور بازگرديم و نتايج زحماتي 

که در تمرينات کشيده ايم را در بازي هاي آسيايي ببينيم.«

هدفمان حضور در بين 8 تيم برتر آسياست
سيچلو: شاگردانم جنگنده و تشنه پيروزي هستند

سعيد احمديان
   گزارش

تکرار نسخه ليگ جهاني براي انتخابي مردان جهان 

كولاكوويچ: فرصت براي  استفاده از چهره هاي جديد  نداريم
دنيا حيدري
   واليبال

مرحله نهايي مس��ابقات واليبال انتخابي مردان جهان در قاره آس��يا در دو گروه به ميزباني ايران و 
استراليا برگزار مي شود و از هر گروه دو تيم برتر س��هميه جهاني مي گيرند. رقابت هاي گروهA  در 
ايران به ميزباني شهر اردبيل از 19 تا 23 مردادماه آغاز مي شود و در نهايت دو تيم از بين ايران، چين، 
کره جنوبي، قطر و قزاقستان سهميه حضور در رقابت هاي جهاني سال 2018 را به دست خواهند آورد. 

رقابت هايي که بعد از نتايج ضعيف ليگ جهاني، کسب موفقيت در آن براي ايران بسيار مهم 
است.  تيم ملي واليبال ايران در حالي اين روزها خود را براي حضوري پرقدرت در رقابت هاي 
انتخابي قهرماني جهان که از 19 مرداد در اردبيل آغاز مي ش��ود،  مهيا مي کند که بعد از 
ناکامي در مسابقات ليگ جهاني،  کادر فني اين تيم به شدت تحت فشار است. برآورده 
نشدن انتظارات در ليگ جهاني، انتقادهاي زيادي را به دنبال داشت. مسئله اي که البته 
مي تواند با موفقيت در مسابقات پيش رو به دست فراموشي سپرده شود. هرچند که به 
نظر مي رسد کولاکوويچ هنوز هم با همان تفکرات قرار است تيمش را راهي ميدان کند 
و تغيير چنداني در ترکيب نفرات مدنظرش نخواهد داد. مسئله اي که او در تمرين عصر 
روز دوشنبه نيز مستقيماً به آن اشاره کرد: »با اضافه شدن بازيکنان بانک سرمايه تمرين 
کاملي انجام داديم، اما فرصتي نيست تا از چهره هاي جديد در تيم ملي استفاده کنم. 

دوست داشتم از چند بازيکن تيم زير 23 سال بهره بگيرم، ولي آنها هم برنامه  خودشان را دارند و مردم 
منتظر نتايج آنها هستند و من هم سعي کردم از آنها دعوت نکنم. قصد بهانه جويي ندارم، اما سطح 
ليگ جهاني بسيار بالا بود و ما مغلوب تيم هايي شديم که در رنکينگ جهاني از ما بالاتر بودند، ولي 
در اين مدت بارها بازي هاي ليگ جهاني را آناليز کردم تا مشکلات فني برطرف شود. مشکل ما 
در ليگ جهاني تکنيک بود. البته مصدوماني هم داشتيم که تمرين کردن در طول سفر را 
برايمان مشکل مي کرد، علاوه برآن 9بازي در 16 روز بسيار خسته کننده بود. مي توانستيم 
با دو پيروزي به مرحله فينال برسيم، ولي شايد بدشانس بوديم که اين اتفاق نيفتاد.  با 
رويکردي جدي تر وارد مسابقات انتخابي قهرماني جهان مي شويم. چين، قزاقستان، کره 
و قطر از تيم هاي قدرتمند آسيا هستند و ما بايد با تمرينات بيشتر به سطحي بالاتر از 
آنها برسيم و بتوانيم ناکامي در ليگ جهاني را در رقابت هاي پيش رو جبران کنيم.« 
جواد معنوي نژاد که بي شک يکي از ستاره هاي تيم ملي ايران در رقابت هاي ليگ 
جهاني 2017 بود، بازيکني است که اين روزها هم بزرگسالان و هم اميدها به دنبال 
او هستند. البته کولاکوويچ قصد ندارد اجازه همراهي او با تيم اميد را صادر کند و 

مي گويد که در اين مقطع ما بايد از اميدها بازيکن بگيريم نه که بدهيم. 
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